



# شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

## Board Member Appointment

## تعيين عضو مجلس إدارة

Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following through a circular resolution of the Board of Directors ("Board") on 26 March 2026:

تودّ شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع ("الشركة") إبلاغ كل من هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمستثمرين بأن مجلس الإدارة ("المجلس") قد اعتمد القرارات التالية بالتمرير بتاريخ 26 مارس 2026م:

1. Appointment of Mr. Saud Al Siyabi as an interim board member of the company (Independent) with effect from 26<sup>th</sup> March 2026.
2. Appoint Mr. Saud as Chairman of Audit & Risk Committee with effect from 26<sup>th</sup> March 2026.

1. تعيين الفاضل سعود السيابي كعضو مؤقت في مجلس إدارة للشركة (مستقل) على أن يسري هذا التعيين من تاريخ 26 مارس 2026م.
2. تعيين الفاضل سعود رئيس لجنة التدقيق والمخاطر للشركة على أن يسري هذا التعيين من تاريخ 26 مارس 2026م.

Mr. Saud is the Chief Operating Officer of Dhofar International Development & Investment Company SAOG. He is a seasoned executive with over twenty years of leadership experience across both the public and private sectors. Throughout his career, he has demonstrated a strong capability in leading complex operations, enhancing organizational performance, and driving operational excellence.

الفاضل سعود الرئيس التنفيذي للعمليات لشركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع. ويتمتع بخبرة قيادية تمتد لأكثر من عشرين عامًا، اكتسبها من خلال مسيرته المهنية في القطاعين الحكومي والخاص، حيث برزت مساهماته في قيادة العمليات المؤسسية وتعزيز كفاءة الأداء وتحقيق التميز التشغيلي.

He holds a Master's degree in Applied Economics from Australia and a Bachelor's degree in Economics from the Kingdom of Jordan. He has also completed an advanced management course at London Business School – UK

يحمل درجة الماجستير في الاقتصاد التطبيقي من أستراليا، ودرجة البكالوريوس في الاقتصاد من المملكة الأردنية الهاشمية، كما أتم دورة متقدمة في الإدارة من جامعة لندن للأعمال (المملكة المتحدة).

As Chief Operating Officer, Mr. Saud Ahmed Al Siyabi oversees the management and operations of a diversified group of companies operating across strategic sectors, including utility collection services, debt collection and logistics, electrical and infrastructure contracting including power plant construction, horizontal drilling services, financial services (money exchange), as well as fintech-

وكرئيس تنفيذي للعمليات، يتولى الفاضل السيابي الإشراف على إدارة وتشغيل مجموعة متنوعة من الشركات العاملة في قطاعات استراتيجية تشمل خدمات تحصيل المرافق، وتحصيل الديون والخدمات اللوجستية، وأعمال المقاولات الكهربائية والبنية الأساسية وبناء محطات الكهرباء، وخدمات الحفر الأفقي، والخدمات المالية (الصرافة)، بالإضافة إلى المشاريع والمبادرات المرتبطة بالتقنية المالية، بما في



# شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

related projects and initiatives, including mergers and acquisitions. He also leads the development and execution of operational strategies to ensure alignment across all business activities, maximize operational efficiency, and deliver sustainable growth.

ذلك عمليات الدمج والاستحواذ. كما يقود جهود تطوير وتنفيذ الاستراتيجيات التشغيلية بما يضمن التكامل بين مختلف الأنشطة، وتعظيم الكفاءة التشغيلية، وتحقيق نمو مستدام.

Mr. Al Siyabi also serves as a board member on several prominent organizations, including Financial Corporation SAOG (Fincorp), Dhahira International Development & Investment Company SAOC, and Wasel Exchange SAOC, where he provides strategic oversight and governance.

ويشغل حاليًا عضوية مجلس الإدارة في عدد من الشركات البارزة، منها: شركة المركز المالي (فينكوب) ش.م.ع.ع، شركة الظاهرة الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.م، وشركة واصل للصرافة ش.م.ع.م، حيث يضطلع بدور فاعل في دعم التوجهات الاستراتيجية وترسيخ مبادئ الحوكمة الرشيدة.

Disclosure Officer

مسؤول الإفصاح